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Vezměte, prosíme, na vědomí, že text článku odpovídá platné právní úpravě ke dni publikace.

Další jednací den sněmovní schůze potvrdil
rozpolcenost ČSSD

Další nejednotný postoj, tentokrát v otázce zvyšování koncesionářských poplatků a rozsahu reklamy
ve veřejnoprávní České televizi (ČT), včera předvedli sociální demokraté. Předloha zvyšující
koncesionářské poplatky a další nové zákony včera projednala Poslanecká sněmovna ve druhém
čtení. O jejich schválení rozhodne příští týden. Včera večer svoji schůzi přerušila s tím, že v ní bude
pokračovat ve středu ráno.
 

   Hlavním bodem středečního jednání bude druhé čtení vládního návrhu zákona o dani z přidané
hodnoty. Koalice chce snížit základní sazbu DPH z 22 na 19 procent a do nové sazby přesunout
některé výrobky a služby, na které se vztahuje snížená sazba pět procent. Ve druhém čtení budou
poslanci navrhovat změny ve vládní předloze. Nelze vyloučit, že ve středu se dostane na program
jednání i první čtení lidovecké předlohy namířené proti potratům.
 

   Hlavním bodem včerejší části sněmovní schůze, která pokračovala již druhým týdnem, bylo druhé
čtení vládní předlohy, která by měla zvýšit rozhlasové a televizní poplatky. Největší šanci na
přijetí má asi koaliční návrh. Předpokládá, že televizní poplatky hned stoupnou ze současných 75
korun měsíčně na 100 korun, od ledna 2007 má následovat růst na 135 a v roce 2010 na 155 korun
měsíčně. Reklama má klesnout z dnešního jednoho procenta nejprve na 0,8, ve druhé fázi na 0,4
procenta vysílacího času a pak až na nulu. Na veřejnoprávní obrazovce má zbýt jen reklama svázaná
s přenosy některých sportovních a kulturních událostí.
 

   Druhým čtením dnes prošla i novela zákona o vysílání, která možná uloží provozovatelům
televizních a rozhlasových stanic, aby jejich hlasatelé, moderátoři a redaktoři mluvili ve
zpravodajství a publicistických pořadech spisovně. Navrhla to komunistická poslankyně Ivana Levá.

    Před schválením jsou po včerejšku i další nové předlohy. Je to především nový správní řád, na
jehož základě by řízení na úřadech mohlo mít od roku 2006 nová pravidla, která by sjednocovala
postup úředníků. Vládní verze nicméně při konečném schvalování v příštím týdnu zřejmě dozná celé
řady změn s cílem normu zpřehlednit a zjednodušit. Návrh vlády kvůli jeho složitosti kritizovali
ekologové, obce i kraje.
  

  Před konečným hlasováním je po dnešku předloha, podle níž by družstevní záložny měly navýšit
kapitál až na 35 milionů korun. Vládní záměr může ohrozit existenci menších záložen, lidé by ale
o peníze přijít neměli.
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